

Title (en)

TOOL FOR SKIS AND SKI SHOES.

Title (de)

SKI- UND SKISTIEFELWERKZEUG.

Title (fr)

OUTIL POUR SKIS ET CHAUSSURES DE SKI.

Publication

**EP 0126738 A1 19841205 (DE)**

Application

**EP 83903527 A 19831124**

Priority

DE 8233110 U 19821125

Abstract (en)

[origin: WO8402063A1] The tool (1) for skis and ski shoes is of universal utilization. The tools known heretofore, respectively aids, are exclusively designed to close, respectively open, the closure buckles (25) of ski shoes (24). Besides many other utilization possibilities, the invention takes into account known disadvantages, such as the sliding of the tool mainly when closing the closure buckles (25), or the contact with snow during the final phase of the closure. The invention provides an opening (4) in the oblong and flat tool (1), as well as a bent cross-bar (5) adjacent thereto. By bending the cross-bar, the lever effect is enhanced and it is insured that said ski tool will not come into contact with the ground during the closing, respectively the opening, of closure buckles.

Abstract (fr)

Outil pour skis et chaussures de ski (1) à utilisation universelle. Les outils connus jusqu'ici, respectivement les moyens d'aide, sont conçus exclusivement pour fermer, respectivement ouvrir, les boucles de fermeture (25) des chaussures de ski (24). A côté de ses nombreuses autres possibilités d'utilisation, l'invention tient compte des désavantages connus, comme le glissement de l'outil surtout lors de la fermeture des boucles de fermeture (25) ou le contact avec la couche de neige pendant la phase finale de la fermeture. L'invention prévoit une ouverture (4) dans la zone inférieure de l'outil pour skis (1) oblong et plat, ainsi qu'une barre transversale pliée (5) adjacente à celle-ci. En pliant la barre transversale, on améliore l'effet de levier et on garantit que cet outil pour skis n'entrera pas en contact avec le sol pendant la fermeture, respectivement l'ouverture, des boucles de fermeture.

IPC 1-7

**A43C 11/14**

IPC 8 full level

**A43C 11/14** (2006.01)

CPC (source: EP)

**A43C 11/1413** (2013.01); **A43C 11/1433** (2013.01); **A43C 11/1466** (2013.01)

Cited by

US8121600B2

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

**WO 8402063 A1 19840607**; DE 8233110 U1 19830511; EP 0126738 A1 19841205

DOCDB simple family (application)

**EP 83903527 A 19831124**; DE 8233110D U 19821125; EP 83903527 A 19831124